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ZAPISNIK 
S 34. SJEDNICE VMO POTOK 

 
34. sjednica VMO Potok održana je 13.12.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Informacija sa sastanka s Odjelom za kulturu. 
3. Usvajanje Programa rada za 2022. godinu. 
4. Usvajanje Financijskog plana za 2022. godinu. 
5. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje dopis kojeg je Vijeće MO Srdoči proslijedilo svim mjesnim 
odborima: „ Gradonačelniku je upućena Inicijativa o povećanju prometne sigurnosti 
kojom se traži da se u planiranju projekata i financija svakako uključi i izrada 
elaborata o povećanju prometne sigurnosti njihovog, ali i svih drugih mjesnih 
odbora“.  
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AD 2 
 
      Zaključak: 
 

 Odjel za kulturu organizira u razdoblju od 13. do 19. prosinca 2021. program „Zimska 
priča iz Benčića“ s raznim sadržajima prvenstveno za djecu, ali i za svu ostalu 
populaciju, te su predsjednik i tajnica MO Potok bili pozvani 7. prosinca na sastanak 
u Dječjoj kući. 

 Nakon obilaska prostora predstavljen je program koji će se odvijati u sljedećih 
tjedan dana, kao i planovi vezani za budućnost. 

 Predsjednik VMO Potok iznio je ideje za zajedničku organizaciju programa, na 
dobrobit građana Potoka, ali i šire zajednice, te je dogovorena buduća suradnja. 
  

AD 3 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Program rada za 2022. godinu: 
 
1.   Zdravstvo – mjerenje tlaka i šećera u krvi 

      2. Pozdrav ljetu 
      3. Doček svetog Nikole  
      4. Dan  MO 
 
AD 4 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2022. godinu. 
  

AD 5 
 
   • Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


